

REFERAT FRA GENERALFORSAMLING I HOLBÆK ROKLUB ONSDAG DEN 20. FEBRUAR 2019

Bent bød velkommen, og mindede om det fantastiske humør der var sidste år på generalforsamlingen. Håbede at det blev lige så godt i år.

1. Valg af dirigent

Bestyrelsen foreslog Mikael Høgh.

Mikael Høgh blev enstemmigt valgt som dirigent. Dirigenten orienterede om, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. Til trods for at indkaldelsen ikke lå på hjemmesiden til tiden.

Pia, Lilian og Rene blev valgt til stemmetællere.

2. Beretninger

- ◆ Formand (Bent) – bilag 1

Beretningen blev sat til debat:

Karl orienterede om, at fundraising udvalget har gang i ca. 6 ansøgninger, de håber på svar fra marts til juni 2019.

Velux 60-fonden, blev der søgt hos i december. De havde varslet 4-6 måneders svar, men som det ser ud pt så kommer der nok svar til marts. Da de har henvendt sig 2 gange efter ansøgningen få at få flere oplysninger har Karl stor tiltro til at få penge fra denne fond. Desuden er der søgt hos Jem & Fix, de giver materialer, måske op til kr. 50.000,-, ikke kontanter. Henrik Hansen har lavet et budget, der siger udgifter på ca. kr. 100.000,-, så hvis der kommer penge fra Jem & Fix så vil det være en stor hjælp.

Bjørn spurgte til, om man har tænkt at søge hos kommunen, hvor der næste gange er ansøgningsfrist den 1. juni 2019, i noget der hedder §18-midler.

Bjørn fortalte, at også Roskilde og Københavns Roklubber har manglende medlemstilgang. Tænkte om det kunne være noget, at formændene skulle mødes om, for at arbejde på at få flere medlemmer.

Hermed blev formandens beretning godkendt.

- ◆ Ungdomsleder (Henrik) – bilag 2

Beretningen blev sat til debat:

Man takkede for Henrik's indsats.

- Daglig- og kaproningschef (Mette) – bilag 3
Beretningen blev sat til debat:

I år 2017 blev der roet ca. 27.000 km, incl. gæster.

Beretningen blev hermed godkendt.

- Langtursrochef (Rita) – bilag 4
Beretningen blev sat til debat:

Allan anbefalede stærkt langture i udlandet.

3. Aflæggelse af regnskab 2018

Anette fremlagde regnskabet.

Regnskabet blev sat til debat:

Ulla spurgte til "Hensat til P plads ved bro" (under Passiver). Det er P plads til bådvognene.

Bjørn spurgte til, hvorfor der ikke er sat penge af til udstyr i motionsrummet. Bl.a. er motionscyklerne i dårlig stand.

Anette fortalte, at såfremt man har brug for udstyr til motionsrummet, så er der heldigvis overskuddet fra Roskilde Festivalen der ikke er med i budgettet og dermed kan de penge bruges til nyanskaffelser til motionsrummet.

Pga. medlemsnedgang, så stiger kontingentet med kr. 100,- for seniorer og ergometer roere.

PAUSE

4. Valg af bestyrelse

- Næstformand Søren. Han blev valgt enstemmigt.
- Kasserer Anette. Hun blev valgt enstemmigt.
- Langtursrochef Rita. Hun blev valgt enstemmigt.
- Daglig- og kaproningschef Mette. Hun blev valgt enstemmigt.
- Hus- og materialeforvalter Henrik Hansen. Han blev valgt enstemmigt.
- Ungdomsleder Henrik Katkjær. Henrik genopstillede ikke.

Bent takkede for Henrik's indsats.

Bestyrelsen havde drøftet, hvem de så kunne pege på. Allan Juel har sagt ja til at stille op.

Allan fortalte, at han har været ungdomsleder i mange år, ca. 25 år. Startede før han kunne blive bestyrelsesmedlem. Han har været med til at bygge ungdoms-afdelinger op i flere klubber.

Allan vil arbejde med bestyrelsen for at finde en model til hvordan man kan få gang i en ungdomsafdeling. Han tænker om, der er en eller flere i klubben der arbejder i skolevæsenet i kommunen.

Allan blev enstemmigt valgt.

5. Valg af redaktion til diverse medier

Jesper Iversen og Jette Bang er med i redaktionen. Og de 2 fortsætter. Desuden laver og udsender Rita og Anette hver eller hver anden måned et nyhedsbrev.

6. Valg af 2 revisorer

Henny Hansen og Dorthe Nielsen blev valgt enstemmigt og fortsætter dermed som revisorer.

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen og valg af en revisorsuppleant

Morten har trods henvendelser ikke tilkendegivet, om han ønsker at fortsætte som suppleant.

Bestyrelsen foreslår, at Jette Bang fortsætter, samt at Henrik Katkjær indtræder som suppleant. De blev enstemmigt valgt.

Lilian blev valgt som revisorsuppleant.

8. Indkomne forslag

Der var ikke indkommet forslag.

PAUSE – hvor der blev hentet drikkevarer, da man skal hygge under punktet Eventuelt.

9. Eventuelt

Bent har en god ven... Niels Christian

En politisk havnegruppe har bedt om input til gruppen. Det er bl.a. brug af havnebassinet. Karl vil gerne deltage i gruppen.

Søren har fået en henvendelse fra Fredensborg Roklub på nogle specifikke torsdage, hvor de vil besøge os og hvor vi kan besøge dem. De afventer tilbagemelding fra HR.

Allan foreslog, at klubben sparrer med Fredensborg Roklub om hvordan de kan tiltrække så mange medlemmer.

Karl har forespurgt om det kunne være en ide at gøre med vores inrigger, som man gør i Tissø. Der er sat ekstra brædder med skridsikkert materiale i bunden af bådene. Henrik den 7. fortalte, at det har man lavet på Lindholm.

Vagn forespurgte til, om klubben har planer om at udskifte de gamle redningsveste. Man vil løbende udskifte vestene gennem Trygfonden.

Allan spurgte til brugen af single- og dobbeltscoller, Mette kommenterede at bestyrelsen tidligere havde prioriteret at købe coastal både, fremfor at opgradere klubbens scollere.

Jesper Iversen vil have gjort noget ved de skide måger der skider på broen. Han har hørt at plastik-slanger vil kunne skræmme dem væk.

Bent tænkte om det kunne være en ide at sætte en falsk fugl op på en pind ude i vandet.

Bent sluttede af med at takke for det store fremmøde til generalforsamlingen.

Der blev sluttet af med at udbringe en HR-hilsen.

Referent Lis Hansen



Godkendt referat, Dirigent Mikael Høegh d. 180319